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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 2/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 12. 6. 2024, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (10) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika

Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (5) Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý
Hosté:
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Přítomno je 10 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Starostka Ing. Eliška Volná (dále jen starostka) zahájila zasedání zastupitelstva města, přivítala
přítomné zastupitele, občany, hosty a zaměstnance úřadu.
Starostka konstatovala, že v souladu se zákonem 128/2000 Sb. § 96 bylo zasedání připraveno v Radě
města a bylo řádně svoláno.
Přítomni v době zahájení: dle prezenční listiny.
Přítomno 10 zastupitelů, hlasuje 10 zastupitelů, nepřítomno 5 zastupitelů – Ing. Jiří Šedivý, Mgr.
Radovan Kovařík, Dana Cashinová, Josef Mažár, Bc. Jiří Makovský.
Starostka konstatuje, že dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích je zastupitelstvo
usnášeníschopné.
Starostka konstatuje, že zápis z minulého zasedání ZM byl vyložen k nahlédnutí na MěÚ, byl
schválen na minulém zasedání zastupitelstva, tudíž je považován za schválený.
Vyhláška k tomuto zasedání byla vyvěšena na úřední desce od 5.6.2024.
Starostka oznamuje, že na zasedání ZM je pořizován zvukový záznam a živý video přenos bude
zároveň realizován na platformě Youtube.
Odkaz na živý přenos je k dispozici na internetových stránkách města.
Vzhledem k novému systému přípravy a vedení jednání ZM - Aplikace Usneseni.cz, žádá přítomné o
shovívavost k případným drobným technickým problémů.
Jako zapisovatelka byla předsedajícím určena █████████████████za sčitatele byl navržen Ing.
Zdeněk Šalomon.

Jednání zahájeno 12.06.2024 v 17:02:36

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:02:43 (zvuk. záznam 0:00:00 - 0:03:26)

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Zapisovatelka Lenka Bartoňová
Sčitatel Ing. Zdeněk Šalomon
Návrhová komise: Ing. Zdeněk Šalomon
Ověřovatelé: Jiří Strnad, Mgr. Blanka Soukupová
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Diskuze zahájena v 17:02:44
Hlasování
pro: (9) Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad,

Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Tomáš Ševčík
proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:06:12

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:06:18 (zvuk. záznam 0:03:32 - 0:08:28)

Program jednání

1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Bezúplatný převod vlastnických práv k nemovitým věcem z UZSVM na město - pozemky p.č.
10220, 5868, 12032, 12673
5. Stav vyřizovaných žádostí k odkupu pozemků
6. Záměr prodeje části pozemku 710/49 a části pozemku 3456/219 celkem o výměře cca 41 m2
7. Záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2
8. Souhlas s převodem podílu pozemku parc.č. 10244/2 - "RD 5"
9. Studie Novostavba ZUŠ
10. Zámek aktuální informace
11. Ekonomická analýza provozu zámku v Hrušovanech nad Jevišovkou
12. Informace investora o záměru vybudování fotovoltaické elektrárny na územní Hrušovan nad
Jevišovkou
13. TJ Cukrovar, z.s - dodatek ke smlouvě o dotaci č. 6/2024
14. Účetní závěrka za rok 2023
15. Návrh Závěrečného účtu města za rok 2023
16. Rozpočtové opatření č.1/2024
17. Rozpočtové opatření č.2/2024
18. FV - zápisy
19. FV - plán činností na rok 2024
20. Smlouva o příspěvku na financování sociálních služeb v síti ORP Znojmo pro rok 2024
21. Nabídka nových bytů do OV
22. Žádost člena zastupitelstva obce k pověření k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují
do manželství
23. Různé

Diskuze zahájena v 17:06:19
V 17:10:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky s těmito
změnami:
- doplňuje se bod č. 24 - Záměr směny pozemku 15/2 ve vlastnictví SPÚ a zařazuje se za
bod č.8
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- doplňuje se bod č. 25 - Obecní stráž a zařazuje se za bod č. 13
- doplňuje se bod č. 26 - Rozpočtové opatření č.3/2024 a zařazuje se za bod č. 17
- doplňuje se bod č. 27 - Obecně závazná vyhláška, kterou se zakazuje konzumace
alkoholických nápojů a kouření a používání elektronických cigaret na vymezených
veřejných prostranstvích a zařazuje se za bod č. 22
- doplňuje se bod č. 28 - Obecně závazná vyhláška, kterou se zrušuje obecně závazná
vyhláška č. 2/2012 - Požární řád města Hrušovany nad Jevišovkou a zařazuje se za
přesunutý bod č. 27
Hlasování
pro: (10) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Gabriela Poppová, Mgr. Blanka

Soukupová, Pavel Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Mgr. Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-20-2/24
zodpovídá:
termín: IHNED (12. 6. 2024)

V 17:10:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
ZM schvaluje diskuzi ke každému bodu zvlášť.
Hlasování
pro: (10) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná,

Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-21-2/24
zodpovídá:
termín: IHNED (12. 6. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:11:14

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:11:26 (zvuk. záznam 0:08:40 - 0:09:39)

Důvodová zpráva:

Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 1/2023 ze dne 9. 3. 2023 bylo celkem 12 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 2/2023 ze dne 1. 6. 2023 bylo celkem 23 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 3/2023 ze dne 31.8.2023 bylo celkem 22 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č.4/2023 ze dne 7.11.2023 bylo celkem 4 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 5/2023 ze dne 19.12.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechna
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usnesení jsou splněna.
Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 1/2024 ze dne 14.3.2024 bylo celkem 14 usnesení,2 usnesení
přetrvávají (UZ-16-1/24), (UZ-6-1-/24).

ZM bere na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání ZM č. 1/2023 ze dne 9. 3. 2023, ze zasedání ZM č.
2/2023 ze dne 1. 6. 2023, ze zasedání ZM č. 3/2023 ze dne 31.8.2023, ze zasedání ZM č. 4/2023 ze
dne 7.11.2023, ze zasedání ZM č. 5/2023 ze dne 19.12.2023, ze zasedání ZM č. 1/2024 ze dne
14.3.2024.
Diskuze zahájena v 17:11:27
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:12:25

4. Bezúplatný převod vlastnických práv k nemovitým věcem z
UZSVM na město - pozemky p.č. 10220, 5868, 12032, 12673 (bod
číslo 4)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:12:29 (zvuk. záznam 0:09:43 - 0:11:56)

Důvodová zpráva:

Na žádosti Města Hrušovany nad Jevišovkou byly zaslány smlouvy o bezúplatném převodu
vlastnických práv k nemovitým věcem od České republiky - Úřadu pro zatupování státu ve věcech
majetkových a to:
smlouva č. 1 : parc.č. 10220 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
smlouva č. 2 : parc.č. 5868 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
smlouva č. 3 : parc č. 12032 a 12673 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
Diskuze zahájena v 17:12:30
██████████████████ informovala zastupitele ohledně toho, že se jedná o smlouvy, o kterých
bylo žádáno před nějakou dobou a nyní budou převedeny a je potřeba podepsat smlouvy k převodu.
Starostka zrekapitulovala, že se jedná o pozemky na ulici Hrabětická, u cyklostezky za řekou,
směrem na ulici Dlouhé a Široké - trojúhelník v křižovatce.
V 17:13:20 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 9 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (9) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl
MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)

Nepřítomni: (6) Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Ing. Věra
Vráblíková

V 17:14:06 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 10 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (10) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Ing. Věra Vráblíková

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (5) Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

V 17:14:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
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znění:

ZM schvaluje bezúplatný převod vlastnického práva (nabytí vlastnického práva) k
pozemku par.č. 10220 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou dle Smlouvy o bezúplatném
převodu vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami a o zřízení
věcného práva č. 47/2024 z majetku České republiky - Úřadu pro zastupování státu ve
věcech majetkových do majetku Města Hrušovany nad Jevišovkou a pověřuje starostku
města podpisem předmětné smlouvy.
ZM schvaluje bezúplatný převod vlastnického práva (nabytí vlastnického práva) k
pozemku par.č. 5868 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou dle Smlouvy o bezúplatném
převodu vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami a o zřízení
věcného práva č. 41/2024 z majetku České republiky - Úřadu pro zastupování státu ve
věcech majetkových do majetku Města Hrušovany nad Jevišovkou a pověřuje starostku
města podpisem předmětné smlouvy.
ZM schvaluje bezúplatný převod vlastnického práva (nabytí vlastnického práva) k
pozemku par.č. 12032 a 12673 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou dle Smlouvy o
bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami a o
zřízení věcného práva č. 22/2024 z majetku České republiky - Úřadu pro zastupování státu
ve věcech majetkových do majetku Města Hrušovany nad Jevišovkou a pověřuje starostku
města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (10) Josef Smolík, Ing. Patrik Reichl MBA, Gabriela Poppová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Ing. Eliška

Volná, Jiří Strnad, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Veronika Mikysková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-22-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 26. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:14:42

5. Stav vyřizovaných žádostí k odkupu pozemků (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:14:46 (zvuk. záznam 0:12:00 - 0:12:51)

Důvodová zpráva:

pozemek Rada města stav žádosti

směna - část p.č. 10182/2 X
část p.č. 10174 oboje 500m2 4/2024 USN č. UR-69-4/24

zadán posudek (směna paní █████████ X
město Hrušovany nad Jevišovkou - směna
pozemků je na základě požadavku Města
Hrušovany nad Jevišovkou, majitelka pozemku
není iniciátor směny)

část p.č. 5956/1, vým. 36m2
část p.č. 123/3, vým. 90m2 4/2024 USN č. UR-68-4/24 zadán posudek

Diskuze zahájena v 17:14:47
██████████████████ informovala, že se jedná o dvě žádosti k odkupu pozemku. První se týká
směny části parc. č. 10182/2 za část p.č. 10 174 obojí výměra 500m2. Je zadán posudek , čeká se na
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jeho vypracování.
Druhá žádost část p. č. 5961/1vým. 36m2 část p.č. 123/3, vým. 90m2 také zadán posudek k
vypracování.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 5 - Stav vyřizovaných žádostí k odkupu
pozemků na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:15:37

6. Záměr prodeje části pozemku 710/49 a části pozemku 3456/219
celkem o výměře cca 41 m2 (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:15:43 (zvuk. záznam 0:12:57 - 0:15:50)

Důvodová zpráva:

Věc: záměr prodeje části pozemků p.č. 710/49 a p.č. 3456/219 celkem o výměře cca 41 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : ostatní plocha
žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████

Žadatelka žádá o prodej částí pozemků 710/49 a p.č. 3456/219 celkem o výměře cca 41 m2.
Žadatelce byl pronájem částí pozemků o celkové výměře 39 m2 schválen Radou města č. 2/2022
konaném dne 26.1.2022 usnesením č. 10/02/2022.
Při šetření na místě byla zjištěna v blízkosti pronajatého parkovacího místa studna, která je
využívána veřejně.
Záměr prodeje části pozemku p.č. 710/49 a části pozemku p.č. 3456/219 o celkové výměře 41 m2 v
kat.ú. Hrušovany nad Jevišovkou Rada města na svém zasedání č. 7/2024 dne 15.4.2024 neschválila.
Diskuze zahájena v 17:15:44
██████████████████ informovala zastupitele, že se jedná o záměr prodeje části pozemku,
žadatelka žádá o prodej části pozemku 710/49 a p.č. 3456/9, aktuálně má tyto pozemky pronajaté.
Při šetření na místě byla zjištěna v blízkosti studna, která je využívána veřejně. Nachází se chráněná
zóna , která je využívána ,místo by se nemělo využívat ani k parkování.
Zastupitelům byl promítnut obrázek , kde se pozemek nachází o který má žadatelka paní ████████
██ zájem. Žádné jiné sítě , kromě studny zde nevedou.
V 17:18:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
ZM schvaluje záměr prodeje částí pozemků p.č. 710/49 a p.č. 3456/219 celkem o výměře
cca 41 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou paní ██████████████████████████████
███████████████████████████████.
Hlasování
pro: (5) Ing. Patrik Reichl MBA, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (2) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
zdržel se: (3) Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:18:36



7 / 33

7. Záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 (bod číslo
7)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:18:46 (zvuk. záznam 0:16:00 - 0:29:20)

Důvodová zpráva:

Věc: Záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
Druh pozemku: ostatní plocha
Žadatel: ██████████████████████████████████████████████████████

Žadatel žádá o prodej pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 z důvodu obnovy oplocení v původních
hranicích, jako pozůstatku po bývalé STS.
Dále za účelem sloučení parcel uvnitř oplocení v rámci probíhajících komplexních pozemkových
úprav v dané lokalitě s využitím možnosti zpřístupnění z veřejné komunikace.
Záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 817 m2 v kat.ú. Hrušovany nad Jevišovkou Rada města
na svém zasedání č. 4/2024 dne 4.3.2024 neschválila.
Diskuze zahájena v 17:18:47
██████████████████ informovala přítomné zastupitele, že si žadatel pan Ing. Puchnar zažádal
o prodej pozemku p. č. 11703 o výměře 814 m2 z důvody obnovy oplocení.
Starostka se dotázala , zda jsou přítomni žadatelé.
Vstoupil do diskuze pan█████████████ : Jedná se o ochranný pásmo u hlavního zdroje, oplocení
je potřeba obnovit, protože je poškozené a hlavní zdroj navštěvují vandalové. Uvedl, že by bylo
vhodné získat pozemek do svého vlastnictví. Bylo sděleno, že sousední pozemek se již ve vlastnictví
nachází. Pan I███████████ předestřel na obrazovce, kde se vodní zdroj nachází. Uvedl, že
probíhají pozemkové úpravy.
Starostka podala návrh na směnu pozemků. Rada toto neschválila z důvodu toho, že se na části
pozemku se nachází technická infrastruktura dle územního plánu a část pozemku je les, proto tento
bod je projednáván na ZM.
Dále pan ████████████ uvedl, že ochranné pásmo vodního zdroje do městského pozemku
zasahuje. Na pozemku se nachází dolina, silnice nepřipadá v úvahu. Navrhl , že by se silnice mohla
jedině postavit z druhé strany.
Zastupitel Smolík uvedl, že by došlo ke zmenšování městského pozemku.
Padl návrh od Ing. Reichla pozemek prodat žadateli a pan Sapoušek uvedl, že by byl pro směnu.
Žadatel ████████████ se směně pozemku nebránil, ale až v krajním případě, o pozemek se stará.
Starostka sdělila, že pozemky má na starosti zaměstnanec paní ████████████████████kde
může probíhat další jednání např. ohledně směny.
V 17:22:10 přišel Dana Cashinová, přítomno 11 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Ing. Věra Vráblíková, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

V 17:26:29 přišel Bc. Jiří Makovský, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Ing. Věra Vráblíková, Dana Cashinová,
Bc. Jiří Makovský

Omluveni: (0)
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Nepřítomni: (3) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

V 17:31:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
ZM schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 11703 o výměře 814 m2 v k. ú. Hrušovany nad
Jevišovkou █████████████████████████████████████████████████████████
█.
Hlasování
pro: (6) Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Veronika Mikysková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Dana Cashinová, Tomáš

Ševčík
proti (2) Ing. Věra Vráblíková, Pavel Sapoušek
zdržel se: (4) Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:32:06

8. Souhlas s převodem podílu pozemku parc.č. 10244/2 - "RD 5"
(bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:32:54 (zvuk. záznam 0:30:08 - 0:32:38)

Důvodová zpráva:

Věc: Žadatel ███████████████████████████████████████████

Žádost o souhlas s převodem části podílu vlastníků pozemku parc.č. 10244/2 - RD 2 ve výši ideální
1/3 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou z důvodu čerpání hypotéky.
Darovací smlouva součástí přílohy.
Možnost souhlasu s převodem podílu o velikosti ideální 1/3 pozemku p.č. 10244/2 v k.ú. Hrušovany
nad Jevišovkou byla konzultována s Mgr. Nevrklou (právní služby), který formuloval i usnesení.
Diskuze zahájena v 17:32:55
Starostka se dotázala, zda jsou přítomní žadatelé. Jedná se o pozemek na ulici Severní 2, dům 5.
Žadatelem bylo sděleno, že pro potřeby čerpání hypotéky, je potřeba dostat do LV partnerku na
pozemek (jednalo by se o 1/3 pozemku), poté by se začalo stavět. Podmínka - hypoteční úvěr.
V 17:35:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM souhlasí s převodem podílu o velikosti id. 1/3 na pozemku p.č. 10244/2, k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou, na █████████████████ dle doložené darovací smlouvy ze
dne 23.5.2024.
Hlasování
pro: (10) Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Veronika Mikysková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Tomáš Ševčík, Dana

Cashinová, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Bc. Jiří Makovský
proti (1) Pavel Sapoušek
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-23-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:35:24

9. Záměr směny pozemku 15/2 ve vlastnictví SPÚ (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:35:34 (zvuk. záznam 0:32:48 - 0:45:05)

Důvodová zpráva:

záměr směny pozemku p.č. 15/2 o výměře 3242m2 v katastr. ú. Hrušovany nad Jevišovkou
úz.pl.: plochy výroby a skladování
požadavky SPÚ:

Ke směně je potřeba nabídnout náhradou jiné zemědělské pozemky o minimální 2násobné1.
výměře požadovaného pozemku.
Musí se jednat o pozemek zemědělského půdního fondu, nejlépe pozemek, jež jsou v současné2.
době vhodné pro zemědělskou činnost, které nejsou zanedbané a nachází se mimo zastavěné
území a zastavitelné plochy obce.
Nesmí se jednat o druh pozemku lesní pozemek, ostatní plocha.3.
Nesmí se nacházet v zastavitelném území nebo v zastavitelné ploše územním plánem nebo4.
regulačním plánem k realizaci veřejné zeleně nebo k realizaci veřejně prospěšných opatření
anebo již k těmto účelům využité.

Vytipované parcely, které byly ze SPÚ potvrzeny jako vyhovující :
všechny jsou aktuálně pronajaté f. ZEVA.

parc.č. výměra pozemku druh pozemku způsob ochrany

1 11067 12869 m2 orná půda ZPF

2 10999 8082 m2 orná půda ZPF

3 11061 8585 m2 orná půda ZPF

4 11036 4742 m2 orná půda ZPF

RM na svém jednání číslo 11/2024 dne 5.6.2024 doporučilo ke směně pozemek parc.č. 11607 s
výměrou 12869 m2, v úz.pl jako plochy zemědělské - orná půda z důvodu velké výměry a možnosti
menšího doplatku.

Na dotaz SPÚ ohledně doplatku bylo odpovězeno : "Ohledně doplatku se vychází ze znaleckého
posudku, při čemž pozemek SPÚ bude oceněn jako stavební pro výrobu, tedy v řádu stovek až tisiců
korun za metr2.
U náhradou nabízeného pozemku se dá předpokládat cena 25-40Kč za metr2 za předpokladu že jej
bude možné použít pro KoPÚ (komplexní pozemkové úpravy), pokud ne bylo by ocenění dle
§316/1991Sb (BEPJ) - to jsou v řádu jednotek korun."
Pozemkovým úřadem bylo nabídnuto městu pozemek za DPS směrem k bývalému výzkumáku, tento
pozemek má město v pronájmu.
Diskuze zahájena v 17:35:35
██████████████████ informovala přítomné zastupitele, že se jedná o směnu pozemku 15/2,
který má město dlouhodobě v pronájmu ve vlastnictví státního pozemkového úřadu, který je řešen již
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delší dobu.
RM dostala za úkol vytipovat ke směně určité pozemky, nacházejí se v materiálech. Všechny 4
pozemky byly státním pozemkovým úřadem schválené s podmínkami, a to pozemek by měl mít
dvojnásobnou výměru.
Pozemek p.č. 15/2 bude při prodeji oceněný jako stavební.
Znalec by byl ze strany pozemkového úřadu.
Pozemkovým úřadem bylo nabídnuto městu pozemek za DPS směrem k bývalému výzkumáku, tento
pozemek má město v pronájmu.
Na minulém zasedání zastupitelstva bylo sděleno, že by bylo vhodné si pozemek nechat z důvodu
rozšíření parku.
SPÚ byly nabídnuty další tři pozemky, o které nebyl zájem. (jedná se většinou o ornou půdu a jsou ve
většině obhospodařovány ZEVOU). Město má zájem o pozemek 3242 m2 a je po městě požadována
výměra 6 484 m2 za tento pozemek, plus doplatek za stavení parcelu 3 242 m2).
Cena městských pozemků se pohybuje kolem 25-40 za m2.
Do diskuze vstoupil občan pan ██████ Znalecký posudek by se vydal od stolu v Praze, cena
posudku bude do 10 Kč.
RM doporučila parcelu č. 1167 o výměře 12 869 m2 směnit za tento pozemek, plus doplatek.
Pokud město bude chtít nabízený pozemek, musí nabídnout 2 násobnou výměru dle výběru SPÚ +
doplatit cenu dle znaleckého posudku stanoveného státem.
Zastupitel Ing. Reichl podal návrh na odkup pozemku ve vlastnictví SPÚ.
Starostka zrekapitulovala nabídku SPÚ:
V 17:47:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje záměr směny pozemku pč.č. 15/2 o výměře 3242m2 ve vlastnictví Státního
pozemkového úřadu o výměře 3242m2 za pozemek parc.č. 11067 o výměře 12869 m2 vše
v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
Hlasování

pro:
(12) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Dana Cashinová,
Bc. Jiří Makovský

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-24-2/24
zodpovídá: Kateřina Miklíková
termín: 26. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:47:51

10. Studie Novostavba ZUŠ (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:52:29 (zvuk. záznam 0:49:43 - 0:51:55)

Důvodová zpráva:

zadána Studie ZUŠ dne 31.1.2024 Rada města č. 2/2024 usnesením č. UR-27-2/24
jednání ohledně požadavků a dispozic dne 15.2.2024
1. návrh studie, úpravy dne 20.5.2024
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Diskuze zahájena v 17:52:30
Starostka sdělila, že z důvodu toho, že se pan projektant dostaví až v 18 hodin, navrhuje přeskočit
tento bod a nahradit ho bodem č. 10.
Dala hlasovat o změně programu místo bodu č. 9 by byl projednán bod č. 10 .
Zastupitel Ing. Reichl , že materiál , který se nachází v bodě č. 9 není studie proveditelnosti. V
minulém zápise ze ZM byl požadavek podrobně rozepsán.
Starostka k tomu uvedla, že zadání bylo špatně pochopeno. Studie provaditelnosti bude zpracována.
Tento bod byl přeskočen a bylo pokračováno dalším bodem.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 9 - Studie Novostavba ZUŠ na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:54:41

11. Zámek aktuální informace (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracovatel Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:55:22 (zvuk. záznam 0:52:36 - 0:58:27)

Důvodová zpráva:

Předkládám souhrn aktuálních informací:
Rekonstrukce jedné poloviny zámku na fungující celek: výběrové řízení na zhotovitele je zveřejněné,
informace jsou veřejné, obsahuje podklady jako jsou projekt a rozpočet, které jsou volně stažitelné.
Dotace SFPI: obdrželi jsme další výzvu k úpravě žádosti o dotaci
HB Delta: nedořešená rekonstrukce střechy 1. etapa: řešíme s firmou a s mediátorem, přizvali jsme
znalce, který vytváří podklady pro jednání a firma přestala reagovat v dubnu.
Sociální sítě: založeny oficiální stránky zámku - Instagram, Facebook a YouTube
Webové stránky: ve vývoji
Probíhají přednášky ve spolupráci s NPÚ.
Diskuze zahájena v 17:55:23
Místostarostka informovala přítomné zastupitele, že byl připraven souhrn informací, co se vše událo
ohledně zámku od posledního zastupitelstva, viz důvodová zpráva předloženého materiálu.
K dotazu zastupitele Ševčíka na výběrové řízení:
Místostarostkou bylo shrnuto, že je naplánovaná do tří let, předmětem je proměna 1/2 zámku na
fungující celek (jedná se o vertikální řez s objektem, pravá část zámku , budou prostory pro ZUŠ,
některé prostory by byly multifunkční, plus výstavní prostory).
V 17:59:24 odešel Bc. Jiří Makovský, přítomno 11 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Ing. Věra Vráblíková, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Bc. Jiří Makovský

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 10 - Zámek aktuální informace na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:01:13

12. Ekonomická analýza provozu zámku v Hrušovanech nad
Jevišovkou (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracovatel Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:01:17 (zvuk. záznam 0:58:31 - 1:13:42)
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Důvodová zpráva:
Studentka při zpracování práce vycházela z variant, které jsou na ZM často diskutovány. Investiční
varianty jsou porovnávány s nulovou variantou.
V0 - město se o zámek nebude starat
V1 - budou provedeny pouze záchranné práce - využití: prohlídky, venkovní koncerty
V2 - aktuální projekt - využití: muzeum, obřadní síň, ZUŠ, lapidárium, vinárna, venkovní koncerty
V3 - předchozí projekt (2015) - využití: muzeum, obřadní síň, ubytovací kapacita, komerční využití
Výsledek:
Varianta 0 - vychází nejlépe podle výsledků ekonomických kriteriálních ukazatelů, je zde ale riziko
ztráty kulturní památky a s tím související pokuty.
Varianta 1 - nejnižší dopad na budoucí rozpočty a nejlépe vychází také vzhledem k výsledkům
finančních kriteriálních ukazatelů.
Varianta 2 - nejlepší varianta z hlediska pozitivních benefitů, investici lze realizovat pouze z vlastních
zdrojů.
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:
Diskuze zahájena v 18:01:18
Místostarostka uvedla, že tato byla zpracovávána studentkou Masarykovy univerzity, byla
konzultována s celou řadou odborníků na univerzitě, výstup je uveden v materiálech.
Studentka využívala metodu cost-benefit analýza, kde se nezvažovaly jenom ekonomické aspekty, ale
i benefity, které by byly přínosem pro město.
Každá varianta byla zhodnocena zvlášť, viz důvodová zpráva k tomuto bodu.
Nyní má město v plánu vysoutěžení firmy na 1. etapu , 1/2 zámku, začátek srpen, součástí
výběrového řízení je předložení harmonogramu prací. Město na začátku každého roku bude
schvalovat práce, které se provedou v daném roce a také peněžní prostředky, které na to budou
alokované. Jednalo by se o částku okolo 50 mil. Kč.
Rozpočty ohledně zámku jsou k dispozici, byly řešeny na minulých zastupitelstvech.
Dále místostarostka uvedla, že dotace je v řešení, čeká se na doplnění posledních podkladů od města.
Zastupitel Ing. Reichl - Varianta např. prodat zámek nebo najít investora nebyla zohledněna. Nejlepší
varianta zámek zakonzervovat, popř. pořádat venkovní akce.
Proběhla diskuze ohledně optiky nákladů a optiky peněz. Z práce, kterou zpracovala studentka
Masarykovy univerzity vyplývá, že město finanční prostředky má. Projekt bude přínosem pro město i
pro širokou veřejnost občanů.
Zastupitelka Cashinová se dotázala na výsledky žádosti o dotace: bylo odpovězeno, že by to mělo být
během června.
Proběhla diskuze na téma žádost o úvěr. Schvaluje se na každé radě, částka je vždy rozložena na
dotaci a bezúročný úvěr, který si město může rozdělit na 10 let. Řešeno na každém zastupitelstvu,
kdy bylo také řešeno i SFPI.
V 18:01:24 přišel Bc. Jiří Makovský, přítomno 12 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Ing. Věra Vráblíková, Dana Cashinová,
Bc. Jiří Makovský

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 11 - Ekonomická analýza provozu
zámku v Hrušovanech nad Jevišovkou na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:16:28

13. Informace investora o záměru vybudování fotovoltaické
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elektrárny na územní Hrušovan nad Jevišovkou (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:16:32 (zvuk. záznam 1:13:46 - 1:46:01)

Důvodová zpráva:

Společnost ČEZ Obnovitelné zdroje, s.r.o. informuje ZM o svém záměru vybudovat na území
Hrušovan nad Jevišovkou fotovoltaickou elektrárnu.
Prezentace je přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 18:16:33
Na zastupitelstvo dorazili zástupci z ČEZ paní ████████████████ v krátkosti představila
společnost a její dva kolegy (███████████████████████████), kteří provozují solární
elektrárny nových obnovitelných zdrojů.
Poté byla spuštěna úvodní prezentaci, která je přílohou materiálu s názvem představení projektu
fotovoltaické elektrárny.
Do diskuze vstoupil pan ████████████, uvedl, že zastupuje firmu ZEVA Hrušovany nad
Jevišovkou. Uvedl, že byli osloveni firmou ČEZ, která představila svůj projekt. Byly vybrány pozemky,
které nejsou zemědělské k produkci výhodné. Za 30 let předání pozemku do původního stavu.
Starostka uvedla, že město bylo také osloveno touto firmou a chtěli tento projekt představit.
Diskuze na téma větrné elektrárny. Starostka dále uvedla, že proběhla schůzka v Jaroslavicích-
větrné elektrárny, kde byla pozvána panem Třetinou. Hovořeno o veškerém území, kde by větrné
elektrárny byly do budoucna plánovány. V našem katastru jsou také plánovány. Poklady ani materiál
k tomu zatím není. Město se k ničemu nezavazovalo. Další jednání zatím nebyla.
Zastupitelům byly rozdány mapy , kde by se větrné elektrárny nacházely.
Zastupitel Ševčík navrhl k tomuto tématu udělat referendum.
K dotazu zastupitelé Ing. Reichla : Oslovit starosty - je potřeba vědět, jak to mají vedlejší obce.
Postupovat jednotně.
Do diskuze vstoupil také občan pan ███████ vznesl dotaz ohledně větrné elektrárny a bateriového
úložiště.
Zastupitel Smolík uvedl, že podporuje tento mix. Zvolené lokality jsou ideální pro vybudování
fotovoltaiky.
Zastupitelé ČEZ uvedli, že by se podíleli finančně na změně územního plánu, plus by byli ochotni
pokud by bylo třeba přišli by na zastupitelstvo znovu. Pozemky po skončení pozemkové úpravy by
zůstaly ve vlastnictví majitelů ne ČEZU.
Poté starostka poděkovala zástupcům z ČEZU za prezentaci.
V 18:30:21 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 11 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik

Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Ing. Věra Vráblíková

V 18:38:56 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing.
Věra Vráblíková

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 12 - Informace investora o záměru
vybudování fotovoltaické elektrárny na územní Hrušovan nad Jevišovkou na vědomí.



14 / 33

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:48:47

14. Obecní stráž (bod číslo 25)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:48:56 (zvuk. záznam 1:46:10 - 2:23:58)

Důvodová zpráva:

Vzhledem k neutěšené situaci, která se v našem městě poslední dobou děje, navrhuje Rada města
Hrušovany nad Jevišovkou tuto situaci řešit nejen za pomoci PČR, ale také za pomoci Obecní stráže.

Příloha: nabídka
Diskuze zahájena v 18:48:57
Starostka informovala přítomné zastupitelé , že v materiálech se nachází prezentace ohledně
prevence sociálních a patologických jevů a petrolace, kterou poslala obecní stráž, která pracovala
např. v Hraběticích, trvale v Ivančicích a v Brně.
Tento materiál byl předložen na radě města , kde se byla reakce na určité situace, které se ve městě
dějí.
Nepokoje probíhají nejvíce v parčíku za radnicí, obecní stráž by byla jako prevence.
Proběhla diskuze ohledně prevence, město plánuje přednášky.
Do diskuze vstoupil občan pan ███████ a uvedl, že situace v parčíku za radnicí je neúnosná a že je
potřeba tuto situaci řešit.
Město s policí ČR spolupracuje, když bylo potřeba tak se město vždy domluvilo. Beseda bude
probíhat ve spolupráci s Policií ČR.
Konfliktů bylo více, lidé si stěžují na pejskaře, kteří si neuvážou psa a pouští na "Zámečku" na jiné
psy.
Bezdomovce řeší zaměstnankyně městského úřadu sociální pracovnice, komunikuje s nimi, nabízí
azylový dům ve Znojmě. Nikdo z bezdomovců nechce na toto přistoupit.
Obecní stráž by fungovala 5 hodin denně - záleží na domluvě, střídaly by se časy, chodilo by se po
vytipovaných lokalitách.
Rozpočtové opatření č. 3 , který byl čten v programu se váže na tento bod.
Obecní stráž by fungovala od pondělí do neděle po dobu 3 měsíců, každý měsíc by město zaplatilo
100 000 Kč (jednalo by se o 2 lidi) . Plus na zavolání by obecní stráž dorazila.

Zastupitelem Ševčíkem bylo navrženo, aby město změnilo vyhlášku, zda a jak to bude fungovat a zda
by to nebylo kontraproduktivní.
Proběhla diskuze ohledně toho, že v "Zámečku" se shlukují nepřizpůsobivé hlučné skupinky lidí.
Obecní stráž by byla jako prevence, aby se předcházelo dalším konfliktům.
V Hraběticích se tato služba osvědčila.
Zastupitelka Soukupová uvedla, že by se mělo dbát na to, aby se občané Hrušovan cítili v bezpečí.
Proběhla diskuze na téma zakázaní pití alkoholických nápojů v parku (na veřejném prostranství).
Zastupitelka Cashinová řekla, že tuto situaci měla denně před očima, kdy vyučovala na tržnici,
navrhla ohledně navázání na spolupráci s panem ██████ (jak to bylo finančně ohodnoceno, jaká
byla smlouva). Dále chtěla změnit návrh usnesení, aby mohla hlasovat.
V případě schválení si město činnost obecní stráže potom vyhodnotí.
Starostka přečetla nové znění usnesení.
Tajemníkem bylo sděleno, že zastupitelstvo si může vzít i na sebe pravomoc, kterou má rada.
Starostka informovala, že se o tomto bodu nebude hlasovat (stahuje se usnesení).
V 19:04:18 odešel Jiří Strnad, přítomno 11 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:
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Přítomni:
(11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA,
Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra
Vráblíková

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad

V 19:05:53 přišel Jiří Strnad, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA,
Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra
Vráblíková, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 25 - Obecní stráž na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:26:44

15. TJ Cukrovar, z.s - dodatek ke smlouvě o dotaci č. 6/2024 (bod
číslo 13)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:27:22 (zvuk. záznam 2:24:36 - 2:26:19)

Důvodová zpráva:

Dne 12.4.2024 požádal spolek TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou, z.s. o doplatek 37.774 Kč (dle
výpisu z účtu je částka 38.134,72 Kč), který vznikl při převodu měny Euro TJ Cukrovar a
slovenskému dodavateli. Smlouva o dotaci 6/2024 byla schválena na zasedání zastupitelstva dne
14.3.2024, usnesením UZ -11-1/24. Předkládám zastupitelstvu ke schválení dodatek k této smlouvě.
Diskuze zahájena v 19:27:23
Tajemník informoval přítomné zastupitelé, že tento dodatek řeší kurzovní rozdíl , který vznikl
převodem z městského účtu na účet TJ Cukrovar, hradil se nákup sekačky později.
V 19:28:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje doplatek 37.774 Kč a dodatek k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace
č. 6/2024 TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou, z.s., IČO: 45670218 a pověřuje
starostku podpisem dodatku.
Hlasování
pro: (11) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Jiří Strnad, Josef Smolík, Mgr. Blanka Soukupová,

Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Eliška Volná, Tomáš Ševčík, Pavel Sapoušek, Dana Cashinová
proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-25-2/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 26. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:29:05
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16. Účetní závěrka za rok 2023 (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel ██████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:29:10 (zvuk. záznam 2:26:24 - 2:27:55)

Důvodová zpráva:

Předkládám ke schválení účetní závěrku Města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023.
Zastupitelstvo města schvaluje do 30.6. běžného roku účetní závěrku města za předchozí rok.
Postupy pro schválení účetní závěrky stanovuje vyhláška č. 220/2013 Sb.

Obsah dokumentů k účetní závěrce jsou dány uvedenými závaznými právními předpisy:
1. Výkazy za rok 2023:
- Výkaz Rozvaha – strukturované informace o majetku, závazcích a vlastních zdrojích v hodnotách
brutto a netto ve srovnání s minulým obdobím
- Výkaz zisku a ztráty – informace o výkonnosti a finanční pozici účetní jednotky - náklady a výnosy
- Příloha – informace o účetních metodách, doplňující informace k částem účetní závěrky, včetně
informací evidovaných v podrozvaze
- Přehled o peněžních tocích – informace o využití finančních prostředků
- Přehled o změně vlastního kapitálu
2. Inventarizační zpráva 2023
3. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023
Všechny dokumenty jsou přílohou a jsou zveřejněny i na úřední desce (ekonomické záležitosti) webu
Hrušovan nad Jevišovkou, pod názvem Účetní závěrka 2023.
Diskuze zahájena v 19:29:11
Tajemník informoval zastupitelé, že v přílohách se nachází všechny přílohy účetní závěrky. Navazuje
na následující bod č. 15.
Město dostalo vynikající ohodnocení.
V 19:29:46 odešel Ing. Patrik Reichl MBA, přítomno 11 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,
Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Ing. Patrik Reichl MBA

V 19:29:54 odešel Tomáš Ševčík, přítomno 10 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (10) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,

Pavel Sapoušek, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (5) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík

V 19:30:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje účetní závěrku za rok 2023.
Hlasování
pro: (9) Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Věra Vráblíková, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří

Strnad, Pavel Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Mgr. Veronika Mikysková
proti (0)
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zdržel se: (1) Dana Cashinová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-26-2/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 26. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:30:41

17. Návrh Závěrečného účtu města za rok 2023 (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:30:47 (zvuk. záznam 2:28:01 - 3:31:58)

Důvodová zpráva:

Předkládám zastupitelstvu města návrh Závěrečného účtu města za rok 2023.
1) Kontrolu a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023 města Hrušovany nad
Jevišovkou, okres Znojmo provedl Krajský úřad Jihomoravského kraje, Odbor kontrolní a právní –
oddělení přezkumu obcí ta je součástí návrhu Závěrečného účtu.
2) Návrh Závěrečného účtu za rok 2023 je zveřejněn na www.hrusovany.cz. Na úřední desce je
zveřejněn do projednání a schválení v ZM. Na webu města bude schválený Závěrečný účet za rok
2023 zveřejněn nejpozději do 30 dnů ode dne schválení v ZM na neomezenou dobu.
3) Návrh Závěrečného účtu města Hrušovany nad Jevišovkou byl projednán na jednání RM dne 22.
05. 2024, RM doporučuje ZM schválit Závěrečný účet města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023
bez výhrad, usnesením číslo UR-162-10/24.
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

Návrh Závěrečného účtu města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023 byl projednán ve FV dne 27.
05. 2024. FV doporučuje ZM schválit Závěrečný účet města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023
bez výhrad.
Diskuze zahájena v 19:30:48
████████████████████ informovala zastupitelé, že závěrečný účet byl řádně vyvěšen na
webových stránkách města , byl projednán na RM a také a poté schválen ve finančním výboru. Ve
stanoviskách odborů a komisí je důvodová zpráva.
Součástí závěrečného účtu je i zpráva o přezkumu hospodaření - ohodnocení bez výhrad.
Zastupitel p. Smolík poděkoval tvůrcům závěrečného návrhu za velice dobře zpracovaný závěrečný
účet.
Proběhla diskuze na téma kanalizace - součástí závěrečného účtu (kolik měla stát kanalizace ).
Zastupitelka Cashinová se dotazovala na největší rozdíly ohledně kanalizace. (proč částka nebyla
vyčerpána).
Starostka sdělila, že tento dotaz měl být vnesen dopředu a písemně.
Starostka vyhlásila 35 minutovou přestávku.
V 19:33:52 přišel Ing. Patrik Reichl MBA, přítomno 11 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,
Pavel Sapoušek, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Patrik Reichl MBA

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Tomáš Ševčík

V 19:36:59 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
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Jednání přerušeno 12.06.2024 v 19:37:05

Jednání obnoveno 12.06.2024 v 20:12:09
V 20:34:02 přišel Tomáš Ševčík, přítomno 12 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,
Pavel Sapoušek, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Patrik Reichl MBA,
Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

Byl vznesen dotaz zastupitelkou paní Cashinovou na kolik procent byl plněn rozpočet v loňském roce,
starostka uvedla, že na 75 % .

Kanalizace - rozpočet 9 400 000 Kč, plnění bylo na 65% ( 6 792 000Kč - jednalo se o pravobřežní
kanalizace, která nebyla započatá, ale byla udělaná přečerpávací stanice, ulice Luční vyšla levněji
než město předpokládalo) .
Čerpání 75 % - jednalo se o kapitálové výdaje, transfery mezi účty v tom nejsou. Na příjmové straně
mělo město - 104 000 000 Kč , výsledek byl 189 000 000Kč.
Sberbank (peníze) město získalo v letošním roce cca 26 mil. Kč.
████████████████████ uvedla, že po konsolidaci- upravený rozpočet 104 662 700 Kč, plnění
118 413 463 Kč, plnění je na 113 %.
Byl vznese dotaz ohledně přečerpávací stanice - bude dohledáno.
Starostka informovala přítomné zastupitele, že silnice u kostela a Mlýnská plnění na 86 % , chodníky
plnění na 27 %(zadláždění u zdravotního střediska, další chodníky byla realizovaná projektová
dokumentace). Byla zadaná projektová dokumentace na ulici Znojemská, Drhnolecká, Mokrá a
Hrabětická. Projektové dokumentace nebyly v loňském roce dohotoveny, jsou hotové letos, proto se
peníze čerpaly letos. Ulici Drhnoleckou město začalo dělat loni, ale spojovací chodník byl dokončen
letos, proto se platila až letos.
Město projektové dokumentace zadalo, ale nestihla se projektové dokumentace vytvořit a také
nebyla předána městu, nemohlo být zaplaceno. Proto bylo převedeno do dalšího roku.
Starostka shrnula co město v loňském roce město realizovalo: revitalizaci prostranství u kostela,
druhou etapu, přístavbu ZŠ, dílny a šatny , kanalizaci na ulici Luční, zámek - 2. etapu krovu, obnovu
soustavy veřejného osvětlení 222 lamp, prodloužení ulice Příční, zpevněná plocha na ulici Mlýnské u
ZS, začal se opravovat Centrál , chodník a parkovací stání na ulici Drhnolecké, cyklostezka po hrázi
Jevišovky - loni město nezískalo žádnou dotaci, pravobřežní kanalizace - přečerpávačka, realizace se
chystá, komunikace Polní - předělat celý projekt, vsakovací jímky v původním projektu chybělo,
místní energetická koncepce byla zpracovaná , v letošním roce se chystá fotovoltaika na úpravnu
vody, stromy ve městě - město získalo dotaci, stromy se sadily i lesní porosty.
Nebylo zrealizováno : Kanalizace za řekou, ulice Příční byla placena až letos, VO - větší suma peněz v
rozpočtu, z důvodu , že EON přislíbil dávat do země vedení po celé ulici Nádražní, město s tímto v
rozpočtu muselo počítat na zakoupení nových lamp. Cyklostezka - ohledně dotace bude město vědět
koncem července.
Obnova kanalizace proběhla na ulici Příční, Luční a přečerpávací stanice se dělala v loňském roce.
Město připravuje projekt na obnovu kanalizace na ulici Sklepní a na Výslunní.
Smuteční obřadní síň - zde musí být zadán projekt z důvodu opravy většího rozsahu.
Dále bylo diskutováno ohledně záruky přečerpávací stanice. Dle smlouvy s Lidlem město mělo
postavit do roku 2022, aby fungovala.
V 20:34:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
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ZM schvaluje celoroční hospodaření města a Závěrečný účet města Hrušovany nad
Jevišovkou za rok 2023, včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města
Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023 bez výhrad.
Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Mgr. Blanka

Soukupová, Jiří Strnad, Pavel Sapoušek
proti (1) Tomáš Ševčík
zdržel se: (3) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-27-2/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 12. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:34:44

18. Rozpočtové opatření č.1/2024 (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:34:57 (zvuk. záznam 3:32:11 - 3:33:11)

Důvodová zpráva:

Předkládám ZM provedené Rozpočtové opatření číslo 1/2024 v souladu s usnesením ze dne 14. 3.
2024, číslo UZ-7-1/2024
ZM zmocňuje RM ke schvalování rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových dotací do
rozpočtu města. ZM schvaluje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci
operací překročen jim stanovený objem provozních a investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů
schváleného rozpočtu pro rok 2024. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů
kromě mzdových povoluje provést RM v rámci Rozpočtového opatření.

RM provedla RM č. 1/2024 dne 22. 5. 2024 usnesení číslo UR-163-10/24
1)
Částka Účelový znak Paragraf Položka Poznámka

11 733 500
Kč 175191495 4216 Navýšení rozpočtových příjmů(Ost. investiční

transfery ze státního rozpočtu)

3 911 100
Kč 175181491 4216 Navýšení rozpočtových příjmů(Ost. investiční

transfery ze státního rozpočtu)

821 400 Kč 170851495 4116 Navýšení rozpočtových příjmů(Ost. neinvestiční
transfery ze státního rozpočtu)

273 800 Kč 170841491 4116 Navýšení rozpočtových příjmů(Ost. neinvestiční
transfery ze státního rozpočtu)

600 000 Kč 2212 5171 Navýšení rozpočtových výdajů(Silnice – opravy a
udržování)

300 000 Kč 3745 5137 Navýšení rozpočtových výdajů(Péče o vzhled obcí
a veřejnou zeleň – DDHM)

500 000 Kč 2219 5171 Navýšení rozpočtových výdajů(Ostatní záležitosti
pozemních komunikací – opravy a udržování)
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2 500 000
Kč 3639 3111 Snížení rozpočtových příjmů(Komunální služby a

územní rozvoj – příjmy z prodeje pozemků)

650 000 Kč 3511 5171 Navýšení rozpočtových výdajů(Všeobecná
ambulantní péče – opravy a udržování)

12 189 800
Kč 8115 Snížení financování(Změny stavu krátkodobých

prostředků na bankovních účtech)

Jedná se o zapojení přijaté dotace poskytnuté Ministerstvem pro místní rozvoj určené na Přístavbu
dílen ZŠ Hrušovany nad Jevišovkou.
2)
Částka Účelový znak Paragraf Položka Poznámka

1 039 800 Kč 330931705 4116 Navýšení rozpočtových příjmů(Ost. neinvestiční
transfery ze státního rozpočtu)

1 039 800 Kč 330931705 3113 5336 Navýšení rozpočtových výdajů(Základní školy –
neinvestiční transfery zřízeným PO)

Jedná se o zapojení dotace poskytnuté Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy určenou pro
Základní školu, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, název projektu
Podpora žáků se sociálním znevýhodněním.
3)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

84 000 Kč 98348 4111
Navýšení rozpočtových příjmů(Neinvestiční přijaté
transfery z všeobecné pokladní správy státního
rozpočtu)

84 000 Kč 98348 6117 5169 Navýšení rozpočtových výdajů(Volby do Evropského
parlamentu – služby)

Jedná se o zapojení dotace určené k financování výdajů spojených s volbou do Evropského
parlamentu 2024.
4)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

1 600 Kč 98074 4111
Navýšení rozpočtových příjmů(Neinvestiční přijaté
transfery z všeobecné pokladní správy státního
rozpočtu)

1 600 Kč 98074 4112
Snížení rozpočtových příjmů(Neinvestiční přijaté
transfery ze státního rozpočtu v rámci souhrnného
dotačního vztahu)

Jedná se o úpravu zapojení vratky dotace z voleb ÚSC z roku 2022 vyúčtované v rámci souhrnného
vztahu v roce 2023.
5)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

200 000 Kč 5511 6339 Snížení rozpočtových výdajů(Požární ochrana
profesionální část – investiční transfery)
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200 000 Kč 5511 6331
Navýšení rozpočtových výdajů(Požární ochrana
profesionální část – investiční transfery státnímu
rozpočtu)

Jedná se o úpravu položky v rámci § Požární ochrana profesionální část – investiční transfer HZS.
Diskuze zahájena v 20:34:58
████████████████████ informovala přítomné zastupitele, že RO č. 1 z roku 2024 provedla RM
na základě zmocnění ZM. Tento bod je pouze na vědomí.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 16 - Rozpočtové opatření č.1/2024 na
vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:35:57

19. Rozpočtové opatření č.2/2024 (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:36:02 (zvuk. záznam 3:33:16 - 3:35:29)

Důvodová zpráva:

Předkládám zastupitelstvu města návrh Rozpočtové opatření číslo 2/2024 .
1)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

100 000 Kč 2115 6121
Navýšení rozpočtových výdajů
(Úspora energie a obnovitelné zdroje - stavby)
Dotace VO EFEKT III 2021-2026

400 000 Kč 3113 6121
Navýšení rozpočtových výdajů
(Základní školy - stavby)
Chodník k ZŠ realizace

1 000 000 Kč 2219 6121
Navýšení rozpočtových výdajů
(Ostatní záležitosti pozemních komunikací - stavby)
Chodník náměstí Míru realizace

1 500 000 Kč 8115
Navýšení financování
(Změny stavu krátkodobých prostředků na
bankovních účtech)

Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu.
2)
Částka Účelový znak Paragraf Položka Poznámka

24 000 Kč 34053 4116 Navýšení rozpočtových příjmů
(Ost. neinvestiční transfery ze státního rozpočtu)

24 000 Kč 34053 3314 5168 Navýšení rozpočtových výdajů
(Činnosti knihovnické – zpracování dat)

Jedná se o zapojení neinvestiční dotace poskytnuté Ministerstvem kultury ČR v rámci programu
Veřejné informační služby knihoven – VISK 3. Tato dotace je určena na realizaci projektu: Přechod ze
systému Clavius na Tritius.

3)
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Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

700 000 Kč 3419 5222
Snížení rozpočtových výdajů
(Ostatní sportovní činnost – neinvestiční transfery
spolkům)

700 000 Kč 3419 6322
Navýšení rozpočtových výdajů
(Ostatní sportovní činnost – investiční transfery
spolkům)

69 000 Kč 3419 6322
Navýšení rozpočtových výdajů
(Ostatní sportovní činnost – investiční transfery
spolkům)

69 000 Kč 8115
Navýšení financování
(Změny stavu krátkodobých prostředků na
bankovních účtech)

Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu na rok 2024 – TJ Cukrovar z.s. nákup sekačky.

4)

Částka Záznamová
jednotka Paragraf Položka Poznámka

500 Kč 026 2143 5329 Navýšení rozpočtových výdajů
(Cestovní ruch – ostatní neinvestiční transfery)

500 Kč 2143 5137 Snížení rozpočtových výdajů
(Cestovní ruch - DDHM)

Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu členský příspěvek Cyklistická stezka Brno - Vídeň.
Diskuze zahájena v 20:36:03
████████████████████ rozpočtové opatření č. 2 z roku 2024 se týká rozpočtových změn.
Jedná se o 4 body, popsány v důvodové zprávě.
V 20:38:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2024.
Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský, Pavel Sapoušek,

Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná
proti (1) Tomáš Ševčík
zdržel se: (3) Dana Cashinová, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-28-2/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 12. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:38:15

20. Rozpočtové opatření č.3/2024 (bod číslo 26)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel I████████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:38:28 (zvuk. záznam 3:35:42 - 3:44:32)

Důvodová zpráva:

Předkládám zastupitelstvu města návrh Rozpočtové opatření číslo 3/2024 .

1)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

1 000 000 Kč 5311 5169
Navýšení rozpočtových výdajů
(Bezpečnost a veřejný pořádek - služby)
Obecní stráž

100 000 Kč 2219 6122
Navýšení rozpočtových výdajů
(Ostatní záležitosti pozemních komunikací -
zařízení)
Dobíjecí stanice pro elektrokola

1 100 000 Kč 8115
Navýšení financování
(Změny stavu krátkodobých prostředků na
bankovních účtech)

Jedná se o úpravu schváleného rozpočtu.
Diskuze zahájena v 20:38:29
████████████████████ informovala, že rozpočtové opatření č. 3 z roku 2024 se týká zapojení
1 000 000 Kč do obecní stráže, 100 000 Kč na dobíjecí stanici pro elektrokola - vše financováno z
financování.
Proběhla diskuze ohledně jiné částky do RO - na obecní stráž. (město předpokládá, že bude mít
bezpečností firmu asi půl roku, v případě, že s firmou bude město spokojeno).
Starostka sdělila, že částka 1 000 000 Kč na obecní stáž může být snížena na částku 500 000 Kč,
plus 100 000 Kč na dobíjecí stanici. (zůstane rezerva kdyby bylo potřeba do konce roku, proto částka
1 mil. Kč).
Ing. Reichl vznesl protinávrh na to, aby do RO položka 5169 byla ponížena na 400 000 Kč a položka
6122 zůstává 100 000 Kč.
V 20:45:57 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "P. Reichl") v
tomto znění:
ZM schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2024 ve znění:

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

400 000 Kč 5311 5169 Navýšení rozpočtových výdajů(Bezpečnost a veřejný
pořádek - služby) Obecní stráž

100 000 Kč 2219 6122
Navýšení rozpočtových výdajů(Ostatní záležitosti
pozemních komunikací - zařízení) Dobíjecí stanice
pro elektrokola

500 000 Kč 8115 Navýšení financování(Změny stavu krátkodobých
prostředků na bankovních účtech)

Hlasování
pro: (5) Ing. Patrik Reichl MBA, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Gabriela Poppová, Mgr. Veronika Mikysková

proti (6) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Bc. Jiří Makovský, Dana
Cashinová

zdržel se: (1) Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)
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Návrh nebyl přijat

V 20:47:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2024 tak jak bylo předloženo.
Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský, Jiří Strnad, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel

Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (2) Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík
zdržel se: (2) Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-29-2/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 26. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:47:18
V 20:47:24 odešel Tomáš Ševčík, přítomno 11 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,

Pavel Sapoušek, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Patrik Reichl MBA
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Tomáš Ševčík

21. FV - zápisy (bod číslo 18)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová, zpracovatel Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:47:31 (zvuk. záznam 3:44:45 - 3:47:43)

Důvodová zpráva:

Předkládám ZM zápis FV, jedná se o druhý zápis z roku 2024, dle úkolu od ZM ze dne 9.3.2023,
usnesení číslo UZ-9-1/23. ZM ukládá předsedům finančního a kontrolního výboru předkládat zápisy
ze svých schůzí na nejbližších jednáních zastupitelstva a zařadit tento bod na pořad jednání.
Diskuze zahájena v 20:47:32
Mgr. Blankou Soukupovou bylo sděleno, že zápisy a následující materiál, je plán činnosti, obojí bylo
probíráno na minulém zasedání zastupitelstvu.
Proběhla diskuze na téma - kontrola toku financí města. Popsáno vše v zápise v bodě různé.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 18 - FV - zápisy na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:50:29

22. FV - plán činností na rok 2024 (bod číslo 19)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová, zpracovatel Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:50:32 (zvuk. záznam 3:47:46 - 3:48:56)
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Důvodová zpráva:

Opětovně předkládám ke schválení zastupitelstvu města Roční plán FV na rok 2024 v souladu s
Jednacím řádem výborů, který byl schválen na zasedání ZM č.7/2008 dne 4.9.2008,č. usnesení
148/08.Roční plán FV při ZM Hrušovany nad Jevišovkou na rok 2024.

První předložený návrh činnosti FV na rok 2024 nebyl v ZM dne 14. 3. 2024 schválen.
Pořadové číslo popis

1. Projednat návrh rozpočtu na rok 2024.

2. Posouzení žádostí od sportovních klubů a návrh přidělení dotací z rozpočtu města
sportovním klubům pro rok 2024.

3. Projednat roční hospodaření Města Hrušovany nad Jevišovkou – projednání
Závěrečného účtu pro příslušný rok.

4. Projednat Dotační programy a předložit k projednání v ZM na následující rok.

5. Úkoly ze zastupitelstva.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

Roční plán FV na rok 2024 byl řádně projednán a schválen na jednání FV dne 27. 2. 2024.
Diskuze zahájena v 20:50:33
V 20:51:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

ZM schvaluje Roční plán FV při ZM Hrušovany nad Jevišovkou na rok 2024.
Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Mgr. Blanka

Soukupová, Pavel Sapoušek, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (3) Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-30-2/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 12. 7. 2024

V 20:51:36 přišel Tomáš Ševčík, přítomno 12 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,
Pavel Sapoušek, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Patrik Reichl MBA,
Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:51:42

23. Smlouva o příspěvku na financování sociálních služeb v síti
ORP Znojmo pro rok 2024 (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:51:49 (zvuk. záznam 3:49:03 - 3:52:03)
Důvodová zpráva:

Předkládám ZM ke schválení Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sociálních služeb v síti ORP
Znojmo pro rok 2024.
Finanční příspěvek z rozpočtu Města Hrušovany nad Jevišovkou za období 2012 - 2023 celkem 855
962 Kč
Finanční příspěvek z rozpočtu Města Hrušovany nad Jevišovkou na rok 2024 celkem 240 900 Kč.
Rekapitulace příspěvků Města Hrušovany nad Jevišovkou:

Rok Finanční příspěvek z rozpočtu města

2012 27 133,00 Kč

2013 28 044,00 Kč

2014 9 626,00 Kč

2015 24 588,00 Kč

2016 25 971,00 Kč

2017 (změna zákona) 50 000,00 Kč

2018 50 000,00 Kč

2019 50 000,00 Kč

2020 100 000,00 Kč

2021 120 000,00 Kč

2022 167 400,00 Kč

2023 203 200,00 Kč

Služby poskytované Městem Hrušovany nad Jevišovkou pro Centrum sociálních služeb:
Rozvoz obědů pro seniory 4 Kč/ 1 km
Pronájem prádelny 10 Kč / 1 vypraná pračka
Během jednání mezi Městem Hrušovany nad Jevišovkou a Městem Znojmem zastoupeném Mgr.
Stanislavem Maarem byl předpokládaný příspěvek v horizontu 4 let ( roky 2017 -2020) snížen o 235
539,22 Kč.
Diskuze zahájena v 20:51:50
Starostka informovala, že tato smlouva je schvalována každý rok, jedná se o příspěvek na
spolufinancování sociálních služeb pro rok a pro naše město. Rekapitulace je uvedena v tabulce,
která je popsána v důvodové zprávě. Zahrnuje služby poskytované centrem sociálních služeb pro
občany města.
V 20:54:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sociálních služeb v síti ORP
Znojmo pro rok 2024 s Městem Znojmo se sídlem Obroková 1/12, 669 22 Znojmo, IČO:
00293881 ve výši 240 900 Kč. Zároveň pověřuje starostku podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování

pro:
(12) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Mgr. Blanka Soukupová,
Gabriela Poppová, Mgr. Veronika Mikysková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Dana Cashinová, Tomáš Ševčík,
Pavel Sapoušek

proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-31-2/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 12. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:54:49

24. Nabídka nových bytů do OV (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:54:53 (zvuk. záznam 3:52:07 - 4:03:59)

Důvodová zpráva:

Dne 13.3.2024 městu přišla nabídka nových bytů do OV od firmy FIPS s.r.o. , sídlem Hlavní 74,
Šanov , IČO:27713105.Stavební záměr je rozdělen do 3 bloků (bytových domů), kdy v každém bloku
jsou rozdílné bytové jednotky. V bloku D se nachází 7 bytů 2+1, v bloku E je 6 bytů 2kk a 2 byty 1kk
a v bloku F je 7 bytů 3+1.Specifikace jednotlivých bytových jednotek a jejich ceny přikládáme v
příloze.
Příloha: nabídka, specifikace
Diskuze zahájena v 20:54:54
Starostka informovala, že se jedná o nabídku pana Spiašaka staršího - byty na ulici Maxe Dvořáka,
jedná se o byty 2 pokojové, 3 pokojové, které jsou nabídnuty městu k odkoupení.
Místostarostka k tomuto uvedla, že by město této nabídky využít nemělo, přiklonila se k vybudování
vlastní bytové jednotky.
Zastupitel Bc. Makovský i pan Sapoušek se přiklonili k názoru místostarostky. Ševčík byl také názoru
proto, aby město této nabídky nevyužívalo.
Strnad byl opačného názoru.
Pan Smolík uvedl, že cena staveb za m2 by město postavilo levněji, byl proti vykoupit tyto byty.
Parkovací místa s retenčními nádržemi budovalo město p. Spišiakovi.
Proběhla diskuze ohledně studie nových městských bytů - byla zadána studie na ulici Maxe Dvořáka.
Diskuze na téma - demografický vývoj.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 21 - Nabídka nových bytů do OV na
vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:06:45

25. Žádost člena zastupitelstva obce k pověření k přijímání projevu
vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Patrik Reichl MBA, zpracovatel Ing. Patrik Reichl MBA

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:06:48 (zvuk. záznam 4:04:02 - 4:06:12)
Diskuze zahájena v 21:06:49
Zastupitelé Jiří Strnad a Tomáš Ševčík se připojili k žádosti člena zastupitelstva obce k pověření k
přijímání projevu vůle snoubenců.
V 21:08:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Patrik Reichl") v
tomto znění:
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Zastupitelstvo města Hrušovany nad Jevišovkou pověřuje člena zastupitelstva obce
Patrika Reichla, Jiřího Strnada a Tomáše Ševčíka k přijímání projevu vůle snoubenců, že
spolu vstupují do manželství.
Hlasování
pro: (9) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška

Volná, Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek
proti (0)
zdržel se: (3) Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Tomáš Ševčík
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-32-2/24
zodpovídá: Ing. Patrik Reichl MBA
termín: IHNED (12. 6. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:08:58

26. Obecně závazná vyhláška, kterou se zakazuje konzumace
alkoholických nápojů a kouření a používání elektronických cigaret
na vymezených veřejných prostranstvích (bod číslo 27)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:09:08 (zvuk. záznam 4:06:22 - 4:19:34)

Důvodová zpráva:

V návaznosti na nutnost řešení nepřizpůsobivých osob popíjejících alkohol na veřejných
prostranstvích města byl vypracován návrh vyhlášky, kterou se zakazuje konzumace alkoholických
nápojů a kouření a používání elektronických cigaret na vymezených veřejných prostranstvích. Ve
vyhlášce jsou navržena tato veřejná prostranství (viz. i grafická příloha vyhlášky) náměstí Míru, park
za radnicí, parčík u ul. R. Armády, plocha kolem zámku, alej v zámeckém parku, plocha kolem
kostela. Dále pak plochy do 50 m od škol, sociálních a zdravotních zařízení. Kouření je pak navrženo
omezit u dětských hřišť (do 10 m od nich) a u škol (do 50 m od nich).
I bez vyhlášky sice lze tyto nepřizpůsobivé osoby postihovat (za případné znečišťování veřejného
prostranství, či veřejné pohoršení). Přijetím vyhlášky by však byla posílena možnost řešení
nepřizpůsobivých osob z hlediska požívání alkoholu na veřejných prostranstvích.

Diskuze zahájena v 21:09:09
Tajemník informoval přítomné zastupitelé o tom, že tento bod byl vložen do materiálu dodatečně.
Jedná se o návrh k jednání.
Vyhláška obdobně jako v jiných městech určuje místa, kde byl zákaz konzumace alkoholu (místa nad
rámec co vymezuje zákon a co může ještě vymezit obec). Dle metodiky se nemůže zakazovat plošně
na celém území obce, proto byly navrženy nějaké lokality, je možno předělat, můžou být podkladem
pro další jednání o této vyhlášce. O tuto vyhlášku město žádala i policie ČR.
Výjimky tvoří: předzahrádky restaurační zařízení, sportovní, kulturní akce - neplatí zákaz konzumace
alkoholu.
Proběhla diskuze ohledně zákazu konzumace alkoholických nápojů. Diskuze nad zákresem
vytýčených míst veřejného prostranství.
Tento návrh byl použit z jiného města a to města Hulín, obdobnou vyhlášku schvaloval i Moravský
Krumlov s velmi podobnou formulací.
Zastupitelstvo upravilo vyhlášku ohledně zákazu konzumace alkoholu a to před 3 - mi sklepy na ulici
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Sklepní, kde by zákaz platit za domem pana Vráblíka při vstupu do áleje a na náměstí Míru ,
parkoviště před obchodem Bala, zde se nenachází žádná lavička, taky by nedocházelo ke srocování.
Upozornit na porušení vyhlášky by mohla i obecní stráž, jinak to bude řešit policie ČR.
Zastupitelé hlasovali o úpravách , které byly dnes předneseny na ZM.
Dana Cashinová tuto vyhlášku zveřejnit jak na sociálních sítích, tisk, cedule, přednášky ve škole,
každý občan, nechť tuto vyhlášku dostane do schránky. Zažádala o zakomponování i prostory před
hřbitovem, kde se také popíjí alkohol.
Celý pás od ulicí Slunečná po ulici Hřbitovní a také Mokřad.
Vyhláška bude zveřejněna ve sbírce právních předpisů a 15 den po zveřejnění nabývá účinnosti.
V 21:22:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou se zakazuje konzumace alkoholických
nápojů a kouření a používání elektronických cigaret na vymezených veřejných
prostranstvích s úpravami dle zápisu.
Hlasování

pro:
(12) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Veronika Mikysková, Bc.
Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Dana Cashinová, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Tomáš Ševčík,
Pavel Sapoušek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-33-2/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:22:20

27. Obecně závazná vyhláška, kterou se zrušuje obecně závazná
vyhláška č. 2/2012 - Požární řád města Hrušovany nad Jevišovkou
(bod číslo 28)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:22:25 (zvuk. záznam 4:19:39 - 4:28:13)

Důvodová zpráva:

Dne 12.6.2024 jsme obdrželi k Obecně závazné vyhlášce města Hrušovany nad Jevišovkou č. 2/2012 -
Požární řád města Hrušovany nad Jevišovkou následující vyjádření MV ČR, odboru dozoru a kontroly:

Vážený pane tajemníku,

Navazuji na dnešní telefonický hovor ohledně obecně závazné vyhlášky města Hrušovany na
Jevišovkou č. 2/2012, požární řád, která byla vložena do Sbírky právních předpisů územních
samosprávných celků a některých správních úřadu dne 13. 1. 2022. Předmětná obecně závazná
vyhláška byla v ustanovení čl. 3 - Podmínky požární bezpečnosti při činnostech, v objektech nebo v
době zvýšeného nebezpečí vzniku požáru se zřetelem na místní podmínky, shledána v rozporu s § 35
odst. 1 zákona o obcích (odst. 2 neupravuje podmínky při činnostech se zvýšeným nebezpečím vzniku
požáru dle místních podmínek, „opisuje“ návod na použití výrobků, ukládá povinnosti nad rámec
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zákona o požární ochraně; odst. 3 upravuje podmínky v době se zvýšeným nebezpečím vzniku
požáru, přičemž tato problematika spadá do kompetence kraje formou nařízení, v odst. 4 jsou
uvedeny objekty, jejichž požární ochranu obecně upravuje zákon o požární ochraně).
Doporučujeme obecně závaznou vyhlášku č. 2/2012 zrušit a případně vydat nový právní předpis dle
vzoru, který je dostupný na www.mvcr.cz/odk.
Termín nápravy byl telefonicky dohodnut na nejbližším zasedání zastupitelstva, nejpozději však v září
2024.

Kontrola byl provedena v rámci aktuálnosti OZV a bylo zjištěno, že předmětná OZV již není v souladu
s aktuální právní úpravou a proto by měla být zrušena a případně následně nahrazena novou.
Telefonicky bylo sděleno, že je nutno ověřit, zda vůbec novou vyhlášku vydávat a byl poskytnut vzor
vyhlášky. Zrušit vyhlášku bylo doporučeno co nejdříve, neboť některá její ustanovení jsou v rozporu
se zákonem. Novou vyhlášku pak zpracovat a projednat přibližně do září.
Vyhláška 2/2012 a zrušovací vyhláška jsou v příloze tohoto bodu.
Diskuze zahájena v 21:22:26
Tajemník informoval, že Návrh na zrušení vyhlášky č. 2/2012 požární řád města, s tímto požadavkem
se dnešního dne obrátilo ministerstvo vnitra, odbor dozoru a kontroly , v rámci průběžné kontroly
všechny právních předpisů byly zkontrolovány i starší právní předpisy, v městském požárním řádu z
roku 2012 se nachází ustanovení, která už dnešní legislativy být nesmějí, proto žádají o zrušení
vyhlášky.
Nová vyhláška by byla zpracována přibližně do září, kdy proběhne další zasedání ZM.
V 21:30:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č.
2/2012 - Požární řád města Hrušovany nad Jevišovkou, ze dne 20.9.2012
Hlasování

pro:
(12) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Veronika Mikysková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří
Strnad, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Dana
Cashinová, Tomáš Ševčík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-34-2/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 30. 9. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:30:59

28. Různé (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:31:12 (zvuk. záznam 4:28:26 - 4:46:26)
Diskuze zahájena v 21:31:13
Zastupitelé znovu hlasovali ohledně obecné závazné vyhlášky , kterou se zakazuje konzumace
alkoholických nápojů doplnění o plochu před hřbitovem a o plochu mokřadů.
Elektronické cigarety jsou vymezeny 50 m od škol a 10 m od dětských hřišť. Samostatné zastávky,
dětské hřiště uváděny ve vyhlášce nejsou, protože je uvádí přímo zákon, zákaz kouření a konzumace
alkoholických nápojů.
V 21:35:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění
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ZM schvaluje doplnění Obecně závazné vyhlášky města Hrušovany nad Jevišovkou, kterou
se zakazuje konzumace alkoholických nápojů a kouření a používání elektronických
cigaret na vymezených veřejných prostranstvích přílohy č. 1 o plochu před hřbitovem a o
plochu mokřadů.
Hlasování

pro:
(12) Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří
Strnad, Bc. Jiří Makovský, Pavel Sapoušek, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Dana
Cashinová, Tomáš Ševčík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-35-2/24
zodpovídá:
termín: IHNED (12. 6. 2024)

V 21:42:23 odešel Jiří Strnad, přítomno 11 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(11) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,
Pavel Sapoušek, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš
Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (4) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad

V 21:43:31 přišel Jiří Strnad, přítomno 12 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(12) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová,
Pavel Sapoušek, Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš
Ševčík, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (3) Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý

Zastupitelka Dana Cashinová návrh do rozpočtu na příští rok, ulice Západní - vhodné pro dětské
hřiště s vhodnými prvky.
Ulice Sklepní - zpomalovací rampu na začátek u vchodu před DPS, přechod pro chodce vůbec není
vidět, žádná výstražná značka pozor děti.

Diskuze na téma - ulice Sklepní, parkování v obou směrech.

Plynulost v provozu z ulice Sklepní zákaz odbočku doprava za sklepem pana ███████ (aby, nebyla
průjezdná na ulici hlavní).
Starostka sdělila, že tato situace je řešena s policií ČR.

Dále proběhla diskuze ohledně obytné zóny v této ulici.(nachází se tam park, MŠ, DPS) .

Tajemník zareagoval na obytnou zónu, město tuto situaci řešilo již v minulosti s dopravním
inspektorátem policie , obytná zóna může být pouze tam, kde není ulice dále průjezdná (např. ulice
Polní).
Starostka sdělila, že nový projekt , který se připravuje na kanalizaci ulice Sklepní řeší i parkování.
Diskuze na téma kanalizace Lidl.
Starostka uvedla, že byl poslán dopis panu projektantovi, který projektoval Lidl. Tento dopis byl
přečten.
Město obdrželo dopis od pana projektanta, společnost projekční kancelář Žižkov s.r.o. Ústí nad Orlicí
zajišťovala jako generální projektant pro objednatele firmu Lidl v.o.s. Praha vypracování kompletní
projektové dokumentace na akci prodejna Lidl Hrušovany n. J. včetně příslušných projednání s



32 / 33

dotčenými orgány s obstarání stavebních resp. ostatních povolení. Součástí zpracované dokumentace
byl i stavební objekt s.o. 18 splašková kanalizace stoka. Subdodávkou zpracovala firma PVK projekt
s.r.o. Turnov. Parametry navrhované kanalizace byly konzultovány s TS Hrušovany nad Jevišovkou.S
městem Hrušovany n. J. nemá a nikdy neměla žádný smluvní vztah, který by zakládal právo
požadovat úhradu ceny jakýkoliv prací.
Bylo jednáno s firmou Lidl, ústně bylo sděleno, že se chystají začít v letošním roce.
O vyjádření k této akci bude město žádat opětovně.
Starostka ukončila zasedání zastupitelstva a poděkovala přítomným za účast.
Pozvala přítomné zastupitelé na Festival plný chutí.
Nedílnou součástí zápisu je zvukový záznam.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:49:12
Jednání ukončeno 12.06.2024 v 21:49:26

Při ověřování zápisu bylo zjištěno, že neúčast některých zastupitelů byla neomluvena.
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Ověřeno ověřovateli:

1)   27. 6. 2024 11:10  Mgr. Blanka Soukupová, v.r.

2)   27. 6. 2024 09:41  Jiří Strnad, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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